
Generalforsamling If Frem Bjæverskov Badminton, torsdag den 7. marts 2024 
 
Bilag 1 dagsorden. 
 
1) Valg af dirigent: Kaj Belling blev valgt. 

a. Det oplyses at generalforsamlingen er rettidigt og lovligt indvarslet (mail og opslag). 
Forsamling er beslutningsdygtig. Der foretages afgørelser ved simpel flertal. 
11 fremmødte – heraf 8 stemmeberettigede. 

 
2) Valg af stemmetællere: Michael Skovgaard og Lars Andersen 

a. Valg af referent: Anja Kristiansen 
 
3) Formandens beretning (se bilag 2) 

- Spørgsmål fra fremmødte vedr. pickleball – det oplyses at ½ sæson primo 2024 koster kr. 
200, hvor man kan komme og spille hver onsdag fra kl. 20-22. En del kom og prøvede det, 
da det var gratis i december, men efter det blev med betaling i januar er der -trods den 
lave pris – kun få fremmødte. 

- Kommentar fra fremmødte, om at vi skal kontakte bistroen ved arrangementer. Hvis de 
ikke kan stille op, så er det okay vi har vores bod. 

- Kommentar fra kasseren – hvis vi skal udvide boden eller benytte MobilePay til bod og 
boldsalg, så skal vi have en anden MobilePay løsning. Ved større MobilePay aktivitet er 
det påkrævet at have en erhvervskonto hos Mobilepay, og her betaler man 1% i gebyr. 

- Spørgsmål fra fremmødte om Gørslev spillerne bruger vores boldsalg – de kender til det 
men har deres egen ordning. 

- Forslag fra fremmødte – måske skal vi opdatere skiltet vedr. boldsalg, så det bliver mere 
tydeligt, men det kræver afklaring ift. MobilePay først. 

- Spørgsmål fra fremmødte – bruges der musik til træningen – det bliver brugt af de unge 
til træningen, men der slukkes kl 19, når der møder banelejere op, da ikke alle er lige 
begejstrede for musikken. 

 
Formandens beretning blev godkendt med 8 stemmer – enstemmigt. 

 
4) Fremlæggelse af regnskab (se bilag 3) 

- Revisor (Kaj Belling) gør opmærksom på, at der SKAL foreligge et bilag på 
boldoptællingen. 

 
Regnskabet blev godkendt med 8 stemmer – enstemmigt. 

 
5) Fremlæggelse af budget (se bilag 3) 

- Kommentar fra kasseren – budgettet er udarbejdet med udgangspunkt i, at vi forventer 
en sammenlægning med tennis/paddel i løbet af foråret. Derfor afspejler budgettet for 
2024 det for 2023. Ved en sammenlægning vil der blive udarbejdet et opdateret, samlet 
budget for hele den nye forening. 

 
- Kommentar fra kasseren – vi optjener flere renter på vores opsparing, så derfor er der 

flyttet en del penge fra vores almindelige konto til vores opsparing. 
- Spørgsmål fra fremmødte – kunne boldsalg være højere/er vores pris for høj? Formanden 

svarer, at prisen er ok – vi har en lille fortjeneste på salg af bolde. Det forventes at salg af 



bolde vil vokse i takt med at der forhåbentlig kommer flere spillere til/tilbage ifm. den 
forestående sammenlægning og genopstart af fællestræning for voksne.  

- Spørgsmål fra fremmødte – kunne man køre uden fortjeneste på salg af bolde? Vi har pt. 
overskud, så vi behøver måske ikke tjene på boldene. Men det er en beslutning 
bestyrelsen i den nye forening skal tage inden sæsonstart og endelig fastsættelse af de 
forskellige kontingenter for sæson 2024/2025.  

- Kommentar fra fremmødte – vi skal være opmærksom på, at der er forskel på tilskud fra 
OK afhængigt af om folk benytter tank-kort eller app til betaling. Betaling med tank-kort 
medfører tilskud på 5 øre pr. liter, mens betaling via app medfører tilskud på 10 øre pr. 
liter. Vi kan derfor prøve at opfordre medlemmer og byens beboere til at benytte app til 
betaling, og vi kan gøre opmærksom på at man aktivt selv skal tilvælge IF Frem 
Bjæverskov under sponsorstøtte i app’en. I det hele taget skal vi fremadrettet have 
mere/bedre fokus på kommunikation/information/synlighed. 

 
Budgettet blev vedtaget med 8 stemmer – enstemmigt. 

 
6) Forslag fremsendt 27. februar fra HB (se bilag 4) 

- Kommentar fra HB formand – der opfordres til en sammenlægning af de 2 foreninger for 
at undgå at bestyrelsesmedlemmer kun sidder der af nød. Der er brug for en bestyrelse 
med medlemmer , der sidder der af lyst, så det bliver en bestyrelse med et større drive og 
en større motivation, da dette er nødvendigt for at drive sporten videre. 
HB har et ønske om at samle ketcher-sporten i én forening, for på den måde at kunne 
tilbyde et medlemskab som kan bruges til forskellige sportsgrene af forskellige 
aldersgrupper. Samtidig ses en sammenlægning som en mulighed for at fastholde 
eksisterende medlemmer og lokke nye til, fordi medlemmerne så kan tilbydes en større 
frihed til at veksle mellem sportsgrenene. 

- Kommentar fra HB formand - tennis afdelingen har godkendt en sammenlægning på 
deres generalforsamling. Hvis det ligeledes godkendes d.d. i badminton afdelingen, så 
sendes forslaget videre til HB generalforsamling den 22. marts. Og godkedes forslaget på 
HB generalforsamlingen, så vil der torsdag den 18. april blive afholdt ekstraordinær 
generalforsamling med det formål et etablere den nye ketcher afdeling. 

 
Forslaget blev vedtaget med 8 stemmer – enstemmigt. 

 
7) Valg af bestyrelse. 

- Eksisterende formand Jan Svendborg modtager ikke genvalg og bestyrelsen har ingen 
forslag til en ny formand. Jan Svendborg oplyser at han udtræder med øjeblikkelig 
virkning. 

- Theresa Littau fortsætter som kasserer. 
-  Anja Kristiansen fortsætter som sekretær. 
- Heidi Pedersen sættes – i kraft af sin rolle som formand for HB – ind som konstitueret 

formand i badminton afdelingen, frem til den ekstraordinære generalforsamling finder 
sted 18. april, hvor badminton afdelingens fremtid afgøres. 

 
8) Valg af suppleant 

- Punktet udgår, da formanden træder af og vi afventer HB generalforsamling og den 
ekstraordinær generalforsamling. 

 
 



9) Valg af revisorer 
- Punktet udgår, da formanden træder af og vi afventer HB generalforsamling og den 

ekstraordinær generalforsamling. 
  
10) Eventuelt 

- Forslag fra fremmødte – forslag til salg af bolde sker uden fortjeneste for at tiltrække nye 
medlemmer samt lokke de gamle voksne spillere tilbage, som nu spiller i Borup eller 
Køge. Vi skal have genoptaget fællestræningen om onsdagen. 
o Kommentar fra formanden – salg af bolde har været brugt som en måde at tjene lidt 

ekstra, så vi kunne gå igennem sæsonen uden underskud i kassen. Men der vil 
fremadrettet (af den nye bestyrelse i den nye forening) blive set på alle muligheder 
for at lokke gamle og nye spillere til. 

o Kommentar fra fremmødte – vi skal ikke kun lokke med lavt kontingent – vi skal vise 
at seniorerne er velkomne og ønskede. Vi har brug for de voksne, så de unge kan 
spejle sig i dem, kan ønske at blive som dem. 

o Kommentar fra fremmødte – ved en sammenlægning har vi ca. 500.000 kr. Vi skal 
kigge på at ’give tilbage’ til dem, der har lagt pengene i kassen. Den nye bestyrelse i 
den nye forening vil tage stilling til om prisen på kontingenterne skal sænkes i en 
periode for at tiltrække gamle og nye spillere. 

o Kommentar fra fremmødte – vi skal være opmærksomme på, at der stadig skal være 
penge i kassen til holde ungdommen kørende (træneruddannelse, stævner, 
holdkampe osv). 

o Kommentar fra fremmødte – fællestræning for seniorer forventes at komme til at 
ligge onsdage 20-22 (vi skal være obs på, at vi pt. kun har booket hallen til kl. 21 – det 
skal vi have udvidet til kl. 22 fra august/september). 

o Kommentar fra fremmødte – ønsket er også at få senior holdkampe startet op igen. 
Hvis det lykkes, så vil der også komme forslag om, at der også kommer fællestræning 
på udvalgte lørdage af og til. Jan Hansen (ungdomstræner) kigger på mulighederne 
for holdkampe for seniorerne. 

 
Generalforsamlingen blev afsluttet kl 20:05. 
 
 
Bjæverskov den ____________________ 
 
 
Dirigent Kaj Belling  ___________________ 
 
 
Formand Jan Svendborg ___________________ 
 
 
Kasserer  Theresa Munch Littau ___________________ 
 
 
Sekretær Anja Kristiansen ___________________ 


